
LIMINGAN VASEMMISTON VALTUUSTORYHMÄN 

VALTUUSTOKYSYMYS TEKNINEN JOHTAJA SIMO PÖLLÄSELLE 

VÄRMINKOSKENTIE-YLIPÄÄNTIE KEVYENLIIKENTEENVÄYLÄN 

RAKENTAMISESTA 

 

Rantakylän virkistysalue tarjoaa kuntalaisille (pienille ja isoille) paljon 

tekemistä ympäri vuoden. Kesällä alueella käy paljon väkeä mm. uimassa, 

retkeilemässä sekä maastopyöräilemässä. Talvisin alue tarjoaa 

hiihtolatuja, mäenlaskupaikkoja ja retkeilymaastoja kaikille. 

 

Me Vasemmiston valtuustoryhmä olemme huolissamme Rantakylän 

virkistysalueen saavutettavuudesta pyöräillen ja jalankulkijoille. 

Lumijoentiestä alkava Värminkoskentie ja loppuosalta Ylipääntie on kapea 

ja mutkainen. Siinä liikkuvat erityisesti kesäisin lapset polkupyörineen 

viettämään kesäpäiviä ”Rantakylän montulle”. Autoliikenne on tiellä 

vilkasta ja aiheuttaa paljon vaaratilanteita.  

Rantakylä-työryhmä on myös työssään todennut, että alueelle 

saapumisen turvallisuuteen olisi kiinnitettävä huomiota. 

 

Tie toimii koululaisten koulureittinä kesät-talvet, joten valaisematon, 

kapea ja mutkainen tie on heille vaaraksi ilman kevyenliikenteen väylää. 

 

Vasemmiston valtuustoryhmä kysyykin onko ed. mainitulle tieosuudelle 

tehtävissä kevyenliikenteen väylää? Auttaisiko tien uudelleenlinjaaminen 

niillä kohdin, joissa asutus on lähellä nykyistä tietä? 

Terveisin Limingan Vasemmiston valtuustoryhmä 


